
Informacja Wójta o pracach  

między sesjami od 31 sierpnia 2016 r. do 19 października 2016 r. 

 

1.IX  spotkanie z Panem Marcinem Woźniakiem Zastępcą Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Bydgoszczy. Rozmawiano na temat wspólnego 

inwestowania w pomieszczenia po byłym posterunku w Złejwsi Wielkiej. 

Szacowany koszt adaptacji wg nowych przepisów wynosi ok. 170 tys. zł. 

 

2.IX udział w zebraniu wiejskim w Łążynie na temat rozdysponowania funduszu 

sołeckiego na 2017 rok. 

 

5.IX – 14.IX udział w zebraniach wiejskich w Starym Toruniu, Rozgartach, Górsku, 

Cichoradzu, Skłudzewie, Przysieku, Złejwsi Małej oraz Zaroślu Cienkim, na 

których rozdysponowano fundusz sołecki na 2017 rok. 

 

15.IX spotkanie z przedstawicielami firmy NEOX projektującej kanalizację w Starym 

Toruniu. Rozmawiano o przyczynach opóźnienia zleconego zadania i 

możliwościach przyspieszenia prac nad tym projektem. 

 

16.IX  spotkanie z Panem Krzysztofem Górnym, który przedstawił stan zaawansowania 

robót nad wykonaniem projektów: 

 - budowa chodnika w Przysieku wraz z rondem, 

 - budowa chodnika w Złejwsi Małej do HDK, 

 - budowa chodnika w Przysieku koło Polomarketu, 

 - budowa chodnika w Cichoradzu – Zatoka, 

 - budowa chodnika w Rzęczkowie – Nitstal oraz góra rzęczkowska, 

 - budowa chodnika w Górsku – ul. Markiewicza z drogą Nr 80 

 - budowa chodnika w Czarnowie. 

 

22.IX udział w Konwencie Wójtów w Raciążku. Rozmawiano na temat „Programu 

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019” oraz 

na temat terminu naboru wniosków na budowę kanalizacji w ramach PROW. 

 

28.IX uroczysty odbiór wykonanego skrzyżowania ul. Sołeckiej z drogą Nr 80 w 

Starym Toruniu przy hurtowni Mat-Bud. 

29.IX spotkanie w Urzędzie Gminy w Kijewie Królewskim z wójtami gmin, przez 

które przebiegać będzie linia energetyczna 400 kV. Spotkanie dotyczyło 



wypracowania wspólnego stanowiska dotyczącego odszkodowań przy budowie 

linii. 

 

3.X wyjazd z Panem Przemysławem Przybylskim radnym Kujawsko-Pomorskiego 

Sejmiku Wojewódzkiego do Pana Mirosława Jagodzińskiego Dyrektora 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Bydgoszczy. Rozmawiano 

na temat poprawienia bezpieczeństwa na drodze Nr 80 poprzez wykonanie 

wspólnych działań w latach 2017-2020. W spotkaniu uczestniczył również Pan 

Przemysław Antoniak Zastępca Dyrektora ds. Zarządzania Drogami i Mostami. 

 

6.X wyjazd na spotkanie z Panią Justyna Brzozowską Skarbnikiem gminy na 

spotkanie z Panią Danutą Jabłońską – Drążelą Skarbnikiem Powiatu, które 

odbyło się w Starostwie Powiatowym w Toruniu. Rozmawiano o wspólnym 

finansowaniu budowy ścieżki rowerowej Toruń – Górsk w latach 2017-2019. 

 

 spotkanie z Panem Sebastianem Latanowiczem Dyrektorem Polskiej Spółki 

Gazownictwa Oddział w Bydgoszczy oraz Panem Jerzym Dudzicem Prezesem 

Spółdzielni Mieszkaniowej Przylesie w Górsku. Rozmawiano na temat dalszej 

rozbudowy linii gazowej do Górska w latach 2017-2018. 

 

12.X spotkanie z Panią Joanną Kozar Kierownikiem firmy NEUCA. Rozmawiano na 

temat poprawy jakości usług medycznych w naszej gminie, jak również o 

dalszych działaniach w celu wspólnego inwestowania w celu uruchomienia 

usług rehabilitacyjnych w Górsku. W spotkaniu uczestniczyli także członkowie  

Komisji Zdrowia.     

   


